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Referat fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt tirsdag 

den 16.06. 2020, kl.16:00 – 17:00 i Store Bjørn i Beboerhuset ( af hensyn til krav om afstand 

grundet Corona) 

Deltagere: Britta og Sven Erik. 

Afbud: Tine, Hildur og Elsa.  

Dagsorden: 

1. Hvor står vi nu vedr. Plejehjem 

2. Lysregulering Torvegade. 

3. Meddelelser. 

4. Kommende mødedatoer. 

 

Ad. 1. Hvor står vi nu vedr. Plejehjem. Britta orienterede vedr. sidste nyt. Gruppen har fået brev 

fra TMF fra en embedsmand med at der ikke kan udarbejdes en lokalplan, da området ejes af staten. 

Borgmesteren har åbenbart set brevet og har også svaret og foreslået at det måske var en ide´ med et 

fælles møde hvor borgmesteren fra TMF, borgmesteren for Sundhed og Omsorg samt gruppen 

deltager. Det lyder som en god ide, fremfor at ”bolden” kastes frem og tilbage og der som følgende 

af dette ikke sker noget. Det er vigtigt at forvaltningen forstår at der skal udarbejdes en lokalplan for 

området Krøyers Plads. Der er sendt brev til begge den 8.6. og siden har de intet hørt. Herudover 

tilbagestår også spørgsmålet vedr. Strandgade 29. Den står stadigvæk tom, til trods for ministerens 

svar på at bygningen skam skulle bruges, men lige sættes i stand inden.  

Ad. 2. Lysregulering Torvegade. Sven Erik orienterede vedr. svar fra samme forvaltning vedr. 

trafiklysene i Torvegade, tillige med spørgsmål vedr. en højre pil for bilister fra Prinsessegade og 

ud i Torvegade. Stor set som vi nærmest forventede, så var svarene igen negative. Forvaltningen 

ønskede ikke at ændre på lysperioderne for gående der krydser Torvegade m.m. Så vi kommer nok 

ikke videre af den vej. Måske kan der ske noget når andre skal se på trafikforholdene i Torvegade.  

Ad. 3. Meddelelser. Intet hertil. 

Ad. 4.. Kommende mødedatoer: Næste møde blev fastsat til tirsdag den 18.8. kl. 16:00 – 17:00 

 

For referat: Sven Erik 

 


